
Zápis schůze Kolegia matematické sekce 12. října 2023

Schůze se uskutečnila prezenčně od 14:00 hodin. 

Přítomní členové: V. Dolejší, M. Kopa, M. Pokorný, D. Pražák, A. Slavík, D. Stanovský, M. Tůma

Hosté: 

Studijní záležitosti

1. V. Dolejší podal informaci o Mikro-kreditech (Micro-credentials) na UK. Jedná se o placené 
kurzy pro externí posluchače, kteří se chtějí vzdělat od přednášejících na UK. Tyto kursy je 
nutné  akreditovat, mají vliv na  koeficient K v rozpočtu UK. 

2. Diskutovala se otázka otevření bakalářských studijních programů v angličtině, zejména 
personální kapacity. 

3. Nové OD: Podmínky pro získání zápočtu nebo klasifikovaného zápočtu musí být totožné 
pro všechny paralelky předmětu s tímtéž vyučovacím jazykem.

4. Došlo k mírnému nárůstu studentů Bc. studia zapsaných do 1. ročníku, jak na fakultě, tak i v 
rámci  sekce. To bylo potvrzeno nejnovějšími údaji o zápisech studentů.

Personální záležitosti

1. Žádné pracoviště neplánuje vypsání pozice s garantovaným tarifem pro jarní kolo 
výběrových řízení. 

2. Projednalo návrhy na prodloužení smluv pracovníků MS.

3. KMS souhlasí s možností rozvolnění požadavků ve výběrových řízeních týkající se dodání 
diplomů až v době před nástupem na místo, nejpozději však 9 měsíců po uzávěrce přihlášek 
konkurzu. 

Věda

1. KMS diskutovalo chystanou novelizace Opatření rektorky: Doporučená hlediska hodnocení 
pro habilitační řízení a řízení pro jmenování profesorem a minimální požadavky.   KMS 
souhlasí s nárůstem požadavků na citace. Tato otázka bude ještě diskutována v rámci rady 
Cooperatia a vedení fakulty, zajistí V. Dolejší.

2. V.  Dolejší  informoval  o  schůzce  prorektora  Krištoufka  s  děkany  fakult  a  koordinátory 
programů Cooperatio týkající se nového systému Výkonových ukazatelů pro vědecký výkon 
UK a  Hodnocení tvůrčí činnosti na UK za roky 2019-2023. „Report on the research area“ 
připraví rada Cooperatia, KMS bude vyzváno k součinnosti.  

3. Kolegium žádá své členy, aby prověřili zorganizované odborné akce a požádali organizátory 
o jejich doplnění na stránky sekce. 



4. Fond mobility UK 2023 - (sdělení rektorky, čj. UKRUK/476673/2023) Soutěžní návrhy je 
možné podávat od 18. září do 23. října 2023 (interní termín MFF) prostřednictvím aplikace 
IS Věda – https://login-veda.is.cuni.cz/idp/Authn/UserPassword

5. GAUK: vyhlášeno 21. kolo soutěže, přihlášky nových projektů lze podávat od 2. 10. do 29. 
10. (interní termín MFF). Seminář k přípravě návrhů projektů do soutěže v anglickém jazyce 
se konal ve středu 11. 10. v 16:30 v posluchárně F1.

6. Je vyhlášen 26.  ročník Ceny Wernera von Siemense.  Možnost  podávání  přihlášek bude 
ukončena 30. listopadu 2023. Účastníci v kategoriích Nejvýznamnější výsledek základního 
výzkumu, Nejlepší diplomová práce a Nejlepší disertační práce se do soutěže přihlašují sami 
podáním  přihlášky  na webových  stránkách  soutěže.  V kategorii  Nejlepší  pedagogický 
pracovník účastníka navrhuje pověřený zástupce (na fakultě děkan). www.cenasiemens.cz

7. Pravidla  udělování  výzkumné  podpory  Donatio  UC Chair  jsou  zveřejněna  jak  opatření 
rektora UK č. 40/2023, https://cuni.cz/UK-13033.html, s účinností od 15. 9. 2023. Podává se 
ve Wordu přes OGAP, termín 23. 10., 14:00 na OGAP. Navrhovatelé zašlou návrhy přímo 
na OGAP (ogap@mff.cuni.cz) s kopií vedoucím pracovišť a proděkanu MS ke schválení.

Organizační záležitosti

1. Koncem roku dojde k vypršení záruky u posledního ze 4 virtualizátorů a u datového pole. Po 
konzultaci s IT dojde k nákupu za 826 tisíc Kč. Původně se počítalo v rozpočtu s 280 tisíci, 
dále se využije zůstatek 367 tis. z roku 2022 a navíc bude potřeba tedy 180 tis. Kč – 
výměnou provozních prostředků. Záruka nového datového pole je 5 let, nového 
virtualizátoru 7 let.

2. V prostorách bývalé počítačové laboratoře vznikla nová učebna K10C bez stavebních úprav. 
Po roce fungovaní bude vyhodnoceno, zda je současné uspořádání vyhovující. 

3. Žádosti o pronájem místností (i s nulovým nájmem) je potřeba podávat včas. 

4. Představování nových zaměstnanců bude až v letním semestru.

5. KMS diskutovalo uzavření dodatku ke smlouvě mezi MFF UK a MÚ AV ČR, v.v.i. 

6. KMS bylo velmi stručně informováno o některých oznámeních z CePIT (Celouniverzitního 
panelu pro IT UK, který se konal 27.9.2023) a které se týkaly SISu, HelpDesku, 
kyberbezpečnosti, implementace MO365 a studentských e-mailových adres.

Různé

1. KMS vzalo na vědomí návrhy na NFBB, ke kterým se vyjádří v listopadu. 

Schůze skončila v 16:05.

Zapsal: M. Tůma

Upravil: V. Dolejší

https://cuni.cz/UK-13033.html
https://login-veda.is.cuni.cz/idp/Authn/UserPassword

